

Newsrooms.AI

Newsrooms.AI

Programm / Ausschreibung	Expedition Zukunft, Expedition Zukunft 2022, Expedition Zukunft Start 2022	Status	abgeschlossen
Projektstart	15.11.2023	Projektende	14.11.2024
Zeitraum	2023 - 2024	Projektlaufzeit	13 Monate
Keywords	AI, generative AI, co-pilot for journalists and publishers		

Projektbeschreibung

Newsrooms.AI ist ein KI-basiertes Softwaretool, das von Journalist:innen für andere Content-Ersteller entwickelt wurde. Newsrooms.AI ist ein Co-Pilot, der den gesamten Prozess der Inhaltserstellung abdeckt – Text-zu-Text und Audio-zu-Text und die überflüssige Arbeit von Content Creators drastisch reduziert. Newsrooms.AI erstellt originale Inhalte, indem es den Stil des Benutzers imitiert und direkt daraus lernt.

Abstract

Newsrooms.AI is an AI-based software tool developed by journalists for publishers and other content creators. Based in the EU, Newsrooms.AI is an assistant covering the complete content creation process - text-to-text and audio-to-text. The tool dramatically reduces the redundant work of content creators. The USP of Newsrooms.AI is that it generates original content, mimicking and learning directly from the style of the user.

Projektpartner

- Trending Topics GmbH